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Goedenavond, mijn naam is Greet Meulenbelt. 

Ik zal wanneer de AZC locatie aan de Engellandweg doorgang vindt direct 

aanwonende zijn, het AZC zal volgens huidig plan recht voor ons 

huiskamerraam worden gebouwd. 

 

Fijn dat u vanavond allen aanwezig kunt zijn om naar ons verhaal en 

standpunten te luisteren. 

Ik wil u eerst graag meegeven dat de overvaltactiek waarop de Gemeente 

Dalfsen het nieuws aan ons heeft gebracht een ware schokgolf, door de 

dagen heen piekeren en slapeloze nachten heeft bezorgd. 

Hoe is het toch mogelijk dat er opeens zonder daar vooraf enige 

berichtgeving van de voortgang aan de inwoners van Dalfsen is gegeven, 

een compleet plan klaarligt met reeds vastgestelde locatie, én datum besluit, 

én datum realisatie, alles erop en eraan. 

Dit alles op zeer zeer korte termijn en met verzoek tot overslaan van de 

gebruikelijke gemeentelijke procedures. 

De reacties op onze verwonderingen zijn ons inmiddels meerdere malen 

toegelicht en vinden wij op zijn zachts gezegd een zorgelijke ontwikkeling 

van de manier waarop de Gemeente Dalfsen met haar inwoners omgaat. 

Ook de deels gebrekkige, of zelfs achterwege gelaten antwoorden op 

vragen, die tijdens de beeldvorming voor de raadscomissie zijn gesteld 

afgelopen maandagavond, 

draagt aan dat gevoel van ongehoord zijn als inwoner van Dalfsen bij. 

Over de gekozen locatie aan de Engellandweg hebben wij onze bedenkingen 

of dit wel de beste optie is. 

De locatie ligt ver buiten het dorp en de inwoners van het AZC zullen eerst 

over een brede sloot en vervolgens door het gehele dorp moeten lopen/ 

fietsen om bij voorzieningen als winkels, sporthal en treinstation te komen. 

Dat dit een lange afstand is vinden wij vervelend voor de inwoners van het 

AZC maar ook, misschien nog wel vervelender, voor de inwoners van alle 

wijken die op de routes naar het centrum liggen en zij te maken krijgen met 

dagelijkse stromen zwervende mensen door de straten. 



Daarbij is de Engellandweg een smalle druk bereden weg met veel 

sluipverkeer om de drukke route langs de stoplichten te ontwijken, en er 

rijden veel grote landbouwvoertuigen op alle tijden van de dag en nacht wat 

flink wat lawaai geeft. Daar zijn wij overigens al jaren aan gewend en hebben 

geen last van.Wij weten dat de weg donker en gevaarlijk is en er hard wordt gereden en 

totaal niet geschikt is voor nieuwkomers om er te gaan lopen en fietsen. 

Wanneer uiteindelijk wel wordt besloten voor deze locatie tussen de 

Vossersteeg en Engellandweg, willen wij graag weten hoe wij worden 

betrokken en inspraak hebben op de exacte plek waar de gebouwen komen, 

waarom dat niet is aan de zuidzijde van de sloot met alle uitgangen aan de 

Vossersteeg. 

 

Ook willen wij weten wat er wordt georganiseerd om eventuele overlast van 

asielzoekers buiten het AZC te voorkomen, dan wel herstellen als er wel 

schade aan is gericht buiten het terrein van het AZC. 

Als laatste wil ik graag mijn hoop uitspreken 

dat de Gemeente Dalfsen deze overvaltactiek van berichtgeving, het 

overslaan van gebruikelijke procedures, en de vervolgens zeer korte 

besluittermijn 

als trend hanteert voor de toekomst hoe de Gemeente Dalfsen met haar 

inwoners omgaat. 

 

Dankuwel. 

 

 


